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Tisková zpráva ze sch ůze výboru Okrašlovacího 
spolku m ěsta Dob říše konané dne 24.05.2016   

Za přítomnosti členů výboru E. Schmidtové, P. Zajíčkové, P. Kadlece, V. Šprungla, člena spolku 
M. Procházky ( 2. část ) a hostů K. Schmidtové, M. Halušky a M. Sopúškové projednal výbor 
spolku následující témata: 

Kontrola a odsouhlasení zápisu z poslední sch ůze výboru 
Bez připomínek. Zápis je možno rozeslat a zveřejnit na webových stránkách. 

Daňové p řiznání za rok 2015 
Daňové přiznání je připraveno. V elektronické formě bylo členům spolku, o kterých si V. Šprungl 
myslel, že je bude zajímat, rozesláno. Po jednání členské schůze bude vloženo do schránky FÚ. 

Změna účtu spolku 
Bude řešeno na příštím jednání výboru spolku. Zatím nejsou o operacích na účtu DISKu s údajně 
bezplatným vedením ostatečné informace. 

Cena Ludvíka Kopá čka za rok 2015 – organizace p ředání ceny 
Předání ceny proběhne 29.5.2016 při Tanečních čajích v přestávce mezi jednotlivými písničkovými 
bloky. Pozvánky rozešlou resp. předají přímo P. Kadlec p. Fulínovi a V. Šprungl p. Cvrkovi. 
Laudatio zajistí pro p. Cvrka V. Šprungl, pro p. Fulína P. Kadlec. Diplomy dtto. Cena bude letos 
předávána bez podstavce. 

Výroční zprávy p ředsedy a pokladníka 
Výroční zpráva předsedy bude přednesena na členské schůzi improvizovaně, výroční zpráva 
pokladníka je připravena. 

Návrh na zm ěnu stanov 
V. Šprungl připravil návrh na změnu, která se týká celkem 3 oblastí dle rámcové dohody: 

1) Upřesňuje se možnost vstupu do spolku, což by dle návrhu bylo možné kromě členské 
schůze i na jednání výboru 

2) Upřesňují se možnosti členů zastoupených plnou mocí při hlasováních 
3) Pro zajištění usnášeníschopnosti členské schůze je doplněna možnost pro svolavatele ji po 

30-ti minutové čekací době prohlásit za usnášeníschopnou i při účasti pouze menšiny 
členů spolku. 

Dále jsou v návrhu textu změny stanov vytipována místa, která jsou v rozporu s praxí ve spolku: 
4) Do činností spolku je ( dle skutečnosti ) doplněn i sport 
5) Vedení evidence spolku jednatelem místo pokladníkem 
6) Zajišťování zápisu z členské schůze zvoleným zapisovatelem místo jednatelem 
7) Automatické neplacení ročního členského příspěvku 
8) Funkční období volených orgánů prodlouženo z ročního na čtrnáctiměsíční max. mandát ( 

neusnášeníschopnost členské schůze, zachování termínu výroční členské schůze 
pokud možno v dubnu každého roku ) 

9) Vyjímá z kompetence členské schůze schvalování rozpočtu na příští rok ( jedná se o 
rozpočtu na aktuální rok ) 

10) Změna max. vzdálenosti schůzek výboru na 3 měsíce ( o prázdninách se většinou výbor 
neschází ) 

Diskuze nad kandidaturou členů výboru v dalším období 
Všichni přítomní členové výboru potvrdili, že budou kandidovat na dtto. posty i v následujícím 
funkčním období. E. Schmidtová navrhla jako dalšího potenciálního člena výboru svou dceru 
Kateřinu ( po jejím přijetí za člena ) s tím, že by mohla pomoci s webovými stránkami spolku. 

Kronika spolku 
E. Schmidtová potvrdila postup dle původního rozvrhu. 
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Projekt Spole čenského domu, rekonstrukce Komenského nám ěstí  – informace o 
vývoji 
Beze změn od posledního jednání výboru. 

Logo 
Bude projednáno na členské schůzi. V. Šprungl prezentoval své návrhy ( 6 variant ). Byly 
připomenuty i návrhy M. Procházky a M. Zajíčka ml. P. Kadlec upřednostňuje navázání na původní 
logo ze starších dokumentů s branou Najmanova statku, kam by se umístila lípa a pod ní rok 
vzniku spolku ( 1904 ). 

Zastoupení spolku v poradních sborech komisí rady m ěsta 
Tento bod byl odložen na některé příští jednání. 

Datová schránka spolku 
O datovou schránku bylo požádáno. 

Petice Z. Rysové proti výstavb ě na Dukelském nám ěstí 
P. Kadlec vysvětlil problematiku a bylo domluveno na členské schůzi nabídnout po vysvětlení 
problematiky petici k podpisu. 

Dopln ění ovocných strom ů na pozemku u parkovišt ě P + R 
Po konzultaci s P. Kadlecem bude dopis městu vhozen po členské schůzi do schránky. 

Vstup resp. výstup ze spolku 
Z. Rysová vystoupila 26.4.2016 ze spolku. 

Rozpočet spolku na rok 2016 
V. Šprungl sestavil návrh rozpočtu na základě na poslední schůzi navrženého rozdělení peněz 
z grantu. Návrh se nepodařilo sestavit s přebytkem a na konci roku se předpokládá zůstatek na 
účtě v úrovni 11.500,- Kč. 

Změna smlouvy s m ěstem o poskytnutí grantu 
Na dodatku smlouvy, který umožní čerpat peníze z grantu města i na kulturní a vzdělávací projekty 
spolku, je spolek s městem domluven. Město si musí nechat dodatek odsouhlasit zastupitelstvem, 
které se bude konat 23.6.2016. Následně do měsíce předpokládá V. Šprungl podepsání dodatku. 

 
 


